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他和她相互的凝視著。

「我喜歡你。」他說。

「我也是。」她說。

「如果我們在一起。」他說：「只能在外頭租房子。」

He and she are gazing into each others’ eyes.


“I like you,” he says.


“Me too,” she says.


“If we were together,” he says, “we would have to rent an apartment somewhere.”
「我贊成兩個人的空間。」

「經濟上呢？」

「我要穿新衣服。」

「那麼我負擔日常用費，你的薪水自行處理。」

“I’m in favor of a shared space.”

“What about finances?”

“I need to keep up my wardrobe.”

“Then I’ll take care of daily expenditures; you do with your salary what you like.”

「有些家庭用品我也可以買。」

「謝謝。」他忍不住笑了。

他想起在有部外國影片中，一對離婚的夫婦，走過一間間房在談論如何分屋中的家具、廚房的鍋碗；他當然不會在此時此地提出那種無趣的事情。

「我也有些事要坦白說。」她說：「我每年都有旅行的習慣。」

「要我陪？」

「不，一個人。」

“I can help out on some of the household items.”

“Thank you.” He was unable to suppress a laugh.


He recalled an American movie he’d seen in which a divorcing couple was walking through their house room by room, discussing how to divide up the furniture, pots and china. He of course wasn’t about to bring up such an off-putting topic at this juncture.

“There are some things I need to tell you frankly,” she says. “I travel every year.”

“Do you want me to go with you?”

“No, I travel by myself.”

「你的獨立性很強。」

「我找到工作後，就搬離家，自己租房住。」

「你可以去旅行。」他瀟灑的說：「我也需要獨處的時間。」



「我討厭煮飯，討厭油煙。」

「不要廚房也沒有關係。」

“You are a very independent woman.”

“Once I get a job, I’ll move out and rent a place of my own.”

“You can travel. I also need time to myself,” he says casually.


“I hate cooking. I can’t stand kitchen fumes.”

“I wouldn’t mind not having a kitchen at all.”

外面馬路上，有一對年輕夫婦匆匆拉著孩子越過。

她說：「孩子很可愛。」

「孩子多的家庭負擔重。」

「我認識一對夫婦，他們被孩子累壞了。」

「你不打算要孩子？」

「我只欣賞孩子的天真無邪，活潑。」

「那很簡單。」她說：「我們想起孩子的時候，只要去租一卷有關孩子的錄影帶來看；或者時間多的話，就去參觀一下托兒所。」

「我們有很多相同的觀念。」

「我要向朋友宣布：我要結束單身生活。」

「我仍要作貴族。」

「你不能。」他愉快的說：「我要帶大軍攻破你的城堡。」

A couple outside are pulling a child along, helping her cross the street. 

“Children are cute,” she says.


“Having lots of children puts a heavy burden on a family.”

“I know a couple who are worn ragged by their children.”

“You don’t want to have kids?”

“I just love their innocence and playfulness.”

“That’s an easy one to solve. If we ever start thinking about kids, all we have to do is rent a video with kids in it, or if we have the time, we can go visit a day care center.”

“We agree on a lot of things.”

“I’m going to declare to my friends that my bachelor days will soon be over.”

“I want to stay single.”

“No, you can’t,” he replied cheerfully. “I am going to descend on you with an army and storm your fortress.”
